
Zápis z rozšířené schůze výboru A.C.TEPO Kladno dne 3.12.2023 

 

Přítomni: Klesnil, Musil, Hevessy, Voňavka, Větrovcová, Knotková, Pufr, Kubálek, Malina 

 

1. Příprava termínové listiny – proběhla schůze rozšířené STK Středních Čech, předseda 

komise Michal Pufr seznámil členy výboru s termíny krajských soutěží. Kompletní termínová 

listina bude vyvěšena do konce roku 2023 na stránkách klubu. 

2. Klub organizoval v průběhu listopadu školení trenéru TAP – zúčastnilo se 25 nových 

trenérů, dále školení trenérů žactva – zde byla účast 26 osob. 

3. V termínu 18. 11. – 19. 11. 2023 proběhl v Kladně testovací sraz SCM, zúčastnilo se 95 

nově zařazených členů SCM ze Středních Čech, Ústeckého a Jihočeského kraje. Do západní 

části SCM Středočeského kraje bylo zařazeno 34 atletů, je to o 11 více než v roce 2023. 

Z našeho klubu bylo zařazeno 16 atletů, stejně jako v letošním roce. 

4. Předseda klubu řeší dotační žádosti na NSA, Středočeský kraj, město Kladno. V té 

souvislosti je třeba, aby trenéři důsledně kontrolovali účast svých svěřenců na závodech. 

K dotační žádosti je potřeba, aby každý atlet se zúčastnil minimálně 6 závodů v roce. 

5. Výbor klubu připravuje nový režim provozu v hale i na hřišti, připravují se nové náplně 

práce správců v hale – za přípravu zodpovídá M. Voňavka a H. Větrovcová. 

6. Připravujeme nový režim provozu rehabilitace – za přípravu zodpovídá T. Musil, předloží 

výboru provozní řád do 20. 12. 2023. 

7. V hale byly vyměněny doběhové duchny, je zakázáno skákat do nich nohama. 

8. Během vánočních prázdnin bude provedena oprava skříněk v dámské šatně. Některé 

skříňky bude třeba dočasně vyklidit. 

9. Marek Voňavka předložil návrh projektu přístavby k hale – sklad a posilovna, předseda 

klubu je informován a průběžně jedná s vedením SAMK. 

10. Karel Hevessy opravil sloupky k časomíře, připomněl nutnost vykopat prostor pro 

umístění kabelu k větroměru. 

11. K. Hevessy navrhl zakoupení čelní cílové kamery. Dále navrhl zakrýt část sloupu nad 

kamerou, aby viditelnost nebyla rušena v případě deště. 

12. Výbor odsouhlasil přestupy do klubu (Červenková, Mottl, Hlíza, Vágnerová) a z klubu 

(Nedvěd, Hejnová, Senohrábková). Neschválený byl přestup Natálie Krubové. 

 


